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Zápis ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 8. 1. 2020 

8. 1. 2020, 10.00 h, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno, zasedací místnost č. 325 (U2, 3. NP) 
 
 
Přítomni: Vasil Artamonov, Vojtěch Dvořák, Tomáš Hrůza, Jennifer Hellia de Felice, Natálie 

Sodomková (odešla před projednáním bodu č. 6), Luděk Rathouský, Pavel Sterec, 
Jakub Tajovský (odešel před projednáním bodu č. 6), Markéta Žáčková 

  
Omluveni: Břetislav Malý, Petr Mucha 
 
 
Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU VUT dne 8. 1. 2020, Markéta Žáčková 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 4. 12. 2019, Markéta Žáčková 
3. Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu do doktorského studijního 

programu na FaVU VUT pro akademický rok 2020/2021, Filip Cenek 
4. Volební systém FaVU VUT a úprava dokumentu Volební a jednací řád AS FaVU VUT, Filip 

Cenek, Markéta Žáčková, Tomáš Hrůza 
5. Různé, Markéta Žáčková 

 
 
1. Schválení programu zasedání AS FaVU VUT dne 8. 1. 2020, Markéta Žáčková; 

Hlasování: 
pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0. 

Program zasedání AS FaVU VUT dne 8. 1. 2020 byl schválen. 
 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 4. 12. 2019, Markéta Žáčková; 

Hlasování: 
pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0. 

Zápis ze zasedání AS FaVU VUT dne 4. 12. 2019 byl schválen. 
 
3. Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu do doktorského studijního 

programu na FaVU VUT pro akademický rok 2020/2021, Filip Cenek 
Děkan FaVU VUT seznámil přítomné s návrhem směrnice Pravidla pro přijímací řízení a podmínky 
pro přijetí ke studiu do doktorského studijního programu na FaVU VUT pro akademický rok 
2020/2021. Tuto směrnici musí AS FaVU VUT projednat, schválit a fakulta ji musí zveřejnit čtyři 
měsíce před konáním přijímací zkoušky. Děkan představil jednotlivé body směrnice a podrobněji 
popsal základní změny, jejichž cílem je systém zpřehlednit, zjednodušit a učinit jej přívětivějším 
pro uchazeče. Hlavní změnou ve směrnici je zavedení jednotného formuláře, na němž bude 
prezentován záměr dizertačního výzkumu. Dle této směrnice není vyžadován pro podání přihlášky 
ke studiu magisterský vysokoškolský diplom tak, aby bylo čerstvým absolventům FaVU VUT 
umožněno přihlásit se přímo do doktorského studia. Diplom je třeba doložit až při samotném 
nástupu do studia. Děkan FaVU VUT v dokumentu opraví drobné formální nedostatky (např. 
překlepy) a do týdne směrnici vydá. 

Hlasování: 
pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0. 

Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu do doktorského studijního programu 
na FaVU VUT pro akademický rok 2020/2021 byla schválena. 
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4. Volební systém FaVU VUT a úprava dokumentu Volební a jednací řád AS FaVU VUT, Filip Cenek, 
Markéta Žáčková, Tomáš Hrůza 
Předsedkyně AS FaVU VUT informovala přítomné o výsledcích schůzky s děkanem FA VUT, jíž se 
zúčastnila spolu s děkanem FaVU VUT. Zástupci obou fakult se domluvili na společném postupu. 
Podle platného znění vysokoškolského zákona je třeba mít dva samostatné dokumenty: 1) Jednací 
řád a 2) Volební řád. Vedení FaVU VUT znovu předloží návrh Volebního řádu FaVU VUT se 
zakotvením jednoobvodového volebního systémuke schválení AS FaVU VUT a následně dokument 
předloží ke schválení AS VUT. Děkan FaVU VUT dokument upraví po formální stránce a spolu 
s průvodním dopisem předloží AS FaVU VUT tak, aby byla dodržena předkládací lhůta. Děkan 
vyzval všechny senátory, ať předloží návrhy obsahových úprav a textových zpřesnění znění 
dokumentu. 

Hlasování: 
pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0. 

AS FaVU VUT souhlasí s tím, že dokument bude předložen v původním znění pouze s textovou 
opravou použitých zkratek. 
 

5. Různé, Markéta Žáčková 
Předsedkyně AS FaVU VUT Markéta Žáčková informovala přítomné o nabídce spolupráce z 
francouzské školy l'EESAB Lorient (obor grafika). Její zástupci projevili zájem o prohloubení 
spolupráce nad rámec klasické smlouvy v rámci programu Erasmus+. Děkan upozornil na nutnost 
prověřit, nakolik je smlouva s touto školou využívána a jakou mají naše grafické ateliéry kapacitu 
tuto spolupráci prohloubit. Předsedkyně AS FaVU VUT tuto otázku prověří u vedení AKG. 
Pavel Sterec navrhl, aby byla vytvořena strategie pro navázání spolupráce s klíčovými partnery ve 
Vídni. Musí vzniknout nabídka konkrétní spolupráce. Proděkanka Barbora Lungová, která byla 
přivolána k projednání tohoto bodu, navrhla vytvoření pracovní skupiny ve složení Pavel Sterec, 
Barbora Lungová a Filip Cenek. Pavel Sterec navrhl, aby byli kontaktováni všichni vedoucí ateliérů 
a byla jim nabídnuta účast v této pracovní skupině. Informaci do ateliérů rozešle Monika Šimková. 
Následovala diskuze o možnostech meziuniverzitní spolupráce. 
Předsedkyně AS FaVU VUT informovala přítomné o nedostatcích, které se opakovaně vyskytují 
v textových anotacích zadání diplomové práce v systému Apollo. Apelovala na vedoucí ateliérů, 
aby pečlivě kontrolovali texty zadání diplomových prací. Řada těchto dokumentů obsahuje 
formální a jazykové chyby. Za formální i jazykovou správnost anotace zadání diplomové práce je 
zodpovědný vedoucí ateliéru. 
Členové AS FaVU VUT navrhli, aby byl vytvořen vzorový dokument, který bude obsahovat příklad 
dobré praxe a také upozornění na zásadní formální i jazykové chyby, kterých je nutné se 
vyvarovat. Tento dokument bude zaslán pedagogům spolu s instrukcí, jak zadání práce vložit do 
systému. Dokument zpracuje proděkanka pro studium. 
 

6. Stanovení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU VUT 
Termín příštího řádného zasedání AS FaVU VUT byl stanoven na 5. 2. 2020 v 10.00 h v zasedací 
místnosti č. 325, budova U2, 3. NP, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno. 

Hlasování: 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. 
 

 
Zapsala: Monika Šimková 
Schválili: Markéta Žáčková, Pavel Sterec 


